
 

 

 

 
 
DAGORDNING STYRELSEMÖTE 
 
Närvarande: Anita, Inger Liss-Beth. Emelie, Caroline 
 
§ 1 Ordförande hälsar alla välkomna till mötet. 
 
§ 2 Anita valdes till justerare. 
 
§ 3 Dagordning godkändes 
 
§ 4 Föregående mötesprotokoll, allt ok. 
 
§ 5 Ekonomisk rapport 
 
Företagskontot 119983, 34 
Placeringskontot 268581,60 
Swish 2253 kr 
Rosa bandet inbringade 7300kr 
 
§ 6 Rapporter Inga inkomna rapporter.  
 
§ 7 Skrivelser 
Fått info från Hallsbergs Kommun ang Hallsbergsmässan. Vi beslutar att inte delta nästa år.  
 
§ 8 Inkomna frågor från sektorer. Inga inkomna frågor från sektorer.  
 
§ 9 Nya frågor 
Hundcaféet – Rose-Marie har meddelat till styrelsen att hon inte kommer att ha fler gånger i år. Emelie 
kan tänkas ha en gång och gör en förfrågan till Pernilla Persson om att ansvara för ett tillfälle i 
november.  
 
Hundspåret  - skidföreningen kunde ej, Pernilla skulle fråga Amanda om utlåning av fyrhjuling. Väntar 
på svar. 
 
Hallhyra/ viptid – ska årskortet höjas? Styrelsen beslutade att höja priset på årskorten, det börjar gälla 
redan nu,  det nya priset är 1200 kr. 
 
Konto/kort hos Axfood – Anita kollar upp vad som gäller att skaffa sådant kort. 
 
Förtjänsttecken – Johan Olsson och Kjell Sandberg och Susanne Spåre. Ska skickas in innan 15 
januari. 
 
Trivselkvällen – organisera hur vi fixar kvällen närmare datumet, få anmälda just nu. 
 



Ledamöter till valberedningen och köket – fundera på vilka som kan hjälpa till.Förslag om att efterfråga 
på Facebook. 
 
Föreläsningar höst 2019/vinter2020- 
Ej fått svar från Kerstin.  
Emelie har bokat Marie Lillerskog från Töreboda BK hon kommer att en föreläsning i Hundens språk.  
K9 Care återkommer med nytt datum. 
 
Utskick till sektorer inför årsmötet- Emelie gör ett utskick till sektorerna, de ska  lämna in senast 10 
januari.  
 
Uppdrag inköp städmaskin från medlemsmötet – Emelie föreslår till försäljaren att han ska komma och 
provköra när Liss-Beth och Caroline ska städa på klubben.  
 
 
Kaffemuggar-  Inköp av nya. Inger inhandlar nya.  
 
 
§ 10 Övrigt- Liss-Beth kommer skicka ut arbetsgruppens förslag gällande ”arbetsordning för 
kursverksamhet”  som de jobbat fram, det skickas via mail för beslut, om något är oklart blir det ett  
extra styrelsemöte den 7 November kl. 17:00 för beslut.  
 
Nya dammsugaren funkar bra med nya munstycket. 
 
 
 
 
§ 11Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
_________________________________  ______________________________ 
Emelie Hörman   Caroline Jonsson 
 
 
 
 
Justerare 
 
 
 
_________________________________ 
Anita Petersson 
 
 
 


